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ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟΥΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 
ΤΗΣ 04ης/03.03.2021 ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

-ΜΕΣΩ ΤΗΛΕΔΙΑΣΚΕΨΗΣ- ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Χρέη Γραμματέα έκανε ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Φίλιππος Θεοφιλίδης. 
 

Προσήλθαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Απόστολος Μανούσος, Ιωάννης 
Πάχος. 

 
1ο ΘΕΜΑ: (1ο Η.Δ)._________________________________________________ 
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  αποφασίστηκε η 2η Τροποποίηση Τεχνικού Προγράμματος, έτους 
2021. 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 
 Η Δημοτική Σύμβουλος κα Μαρία Καλαμάρη 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ανδρέας Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, Παύλος 
Σιόντορος.  
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου.    
  Στη λήψη παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ:  
 Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης.  
                                                                                                       Αρ. αποφ. 17/2021 
2Ο ΘΕΜΑ : (2ο Η.Δ.)                         _                _____                              ______________            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η ψήφιση της 2ης Αναμόρφωσης προϋπολογισμού του Δήμου 
Κορυδαλλού, οικονομικού έτους 2021. 
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ανδρέας Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, Παύλος 
Σιόντορος λέγοντας πως: «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ όπως έχουμε ΚΑΤΑΨΗΦΙΣΕΙ και τον 
Προϋπολογισμό του Δήμου και είναι μακριά από τις προτεραιότητές μας».   
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου. «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ όπως έχουμε ΚΑΤΑΨΗΦΙΣΕΙ και 
τον Προϋπολογισμό του Δήμου».    
  Στη λήψη παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ:  
 Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης. «ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ όπως έχουμε 
ΚΑΤΑΨΗΦΙΣΕΙ και τον Προϋπολογισμό του Δήμου».    
                                                                                                       Αρ. αποφ. 18/2021 
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3Ο ΘΕΜΑ : (3ο Η.Δ.)                      _  _                _____                              ___ _________            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  αποφασίστηκε η τροποποίηση του Ολοκληρωμένου Πλαισίου Δράσης 
(Ο.Π.Δ.) του Δήμου Κορυδαλλού, έτους  2021.  
 

 Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ : 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.:  Ανδρέας Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός,  Παύλος 
Σιόντορος. 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ : 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου.  
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ :  
Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης. 
                                                                                                      Αρ. αποφ. 19/2021 
 

Το 4ο Η.Δ. θέμα ΑΠΟΣΥΡΕΤΑΙ 
 «Λήψη απόφασης για την έγκριση του σχεδίου: «ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΟΣ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΣ» του 
Επιχειρησιακού Σχεδίου του Δήμου Κορυδαλλού 2020-2024, για συζήτηση, ανταλλαγή απόψεων 
και υποβολή προτάσεων από το Δημοτικό Συμβούλιο σύμφωνα με την παρ. β΄ του άρθρου 63 του 
Ν.3852/2010». 
 
4Ο ΘΕΜΑ : (5ο Η.Δ.)                               ___  _                _____                              _______            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η έγκριση του Πρωτοκόλλου Οριστικής Παραλαβής του έργου: 
«Εγκατάσταση σήμανσης για την εφαρμογή των κυκλοφοριακών ρυθμίσεων μεταξύ των οδών 
Γρηγορίου Λαμπράκη - Σικελιανού - Αριστάρχου - Σολωμού - Καραολή Δημητρίου - Ποταμού -
Ατταλείας. 

____________________________________                           Αρ. αποφ. 20/2021__      
5Ο ΘΕΜΑ : (6ο  Η.Δ.)                               ___ _              _____                              ________          
ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίσθηκε η Συγκρότηση Επιτροπής ΠΡΟΣΩΡΙΝΗΣ Παραλαβής του έργου: 
«Ανακατασκευή οδών  με αντιολισθηρά οδοστρώματα (έτους 2019) 
 
Ορίζεται ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Απ. Μανούσος ως τακτικό μέλος και ο κ. Δ. 
Παπαδογεωργής ως αναπληρωτής του.            
  _______________________________________________________Αρ. απόφ.21/2021____ 
6Ο ΘΕΜΑ : (7ο  Η.Δ.)                                   ___  _             _____                              ______          
ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η Συγκρότηση Επιτροπής ΠΡΟΣΩΡΙΝΗΣ Παραλαβής του έργου: 
«Εργασίες επισκευών και συντηρήσεων Σχολικών Κτιρίων, αύλειων χώρων και λοιπών συναφών 
υποδομών». 
 
Ορίζεται ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Κυρ. Τζέρπος ως τακτικό μέλος και ο κ. Λ. 
Αλεξανδρίδης ως αναπληρωτής του.            
  
________________________  ______________________   _Αρ.αποφ.22/2021 
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7Ο ΘΕΜΑ : (8ο Η.Δ.)                               ___  _              _____                              _______ 
ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η Συγκρότηση Επιτροπής ΠΡΟΣΩΡΙΝΗΣ Παραλαβής του έργου: 
«Γενικές επισκευές, διαρρυθμίσεις και συντηρήσεις στο κτίριο Κοινωνικών Υπηρεσιών». 
Ορίζεται ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Φ. Θεοφιλίδης  ως τακτικό μέλος και ο κ. Απ. Αρώνης  
ως αναπληρωτής του.            
                                                                                                      Αρ. αποφ. 23/2020 
 8Ο ΘΕΜΑ : (9ο Η.Δ.)                               ___  _              ________________________                
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η Συγκρότηση Επιτροπής ΠΡΟΣΩΡΙΝΗΣ Παραλαβής του έργου: 
«Ανακατασκευή – Συντήρηση και αποκατάσταση φθορών πλακοστρώσεων πεζοδρομίων σε 
διάφορα σημεία του Δήμου». 
 
Ορίζεται ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Απ. Μανούσος  ως τακτικό μέλος και ο κ. Μ. Τζιρίτας  
ως αναπληρωτής του.            
                                                                                                    Αρ. αποφ. 24/2021 
9Ο ΘΕΜΑ : (10ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η Συγκρότηση Επιτροπής ΠΡΟΣΩΡΙΝΗΣ και ΟΡΙΣΤΙΚΗΣ 
Παραλαβής του έργου: «Επείγουσες επισκευές οδοστρώματος σε διάφορες οδούς του Δήμου 
(έτους 2019)». 
 
Ορίζεται ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Χ. Τσιρακίδης  ως τακτικό μέλος και η κ. Καλ. 
Μαυροειδάκου  ως αναπληρώτριά του.            
                                                                                                         Αρ. αποφ. 25/2021 
10Ο ΘΕΜΑ : (11ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η Συγκρότηση Επιτροπής ΠΡΟΣΩΡΙΝΗΣ  Παραλαβής του έργου:  
«Τοποθέτηση προστατευτικών πλεγμάτων συγκράτησης επικίνδυνων και απότομων πρανών». 
 
Ορίζεται ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Νεκτ. Τσίρμπας  ως τακτικό μέλος και ο κ. Σπ. 
Αγιώτατος ως αναπληρωτής του.            
                                                                                                           Αρ. αποφ. 26/2021 
11Ο ΘΕΜΑ : (12ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η Συγκρότηση Επιτροπής ΠΡΟΣΩΡΙΝΗΣ και ΟΡΙΣΤΙΚΗΣ 
Παραλαβής του έργου: «Παρεμβάσεις αντιπλημμυρικής προστασίας σε διάφορες περιοχές του 
Δήμου (έτους 2018)». 
 
Ορίζεται ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Γ. Γκόγκος ως τακτικό μέλος και ο κ. Ηλ. Κοσμίδης  ως 
αναπληρωτής του.            
                                                                                                          Αρ. αποφ. 27/2021 
12Ο ΘΕΜΑ : (13ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η έγκριση του Πρωτοκόλλου Οριστικής Παραλαβής του έργου: 
«Εργασίες αντικατάστασης  συνθετικού  χλοοτάπητα και τάπητα στίβου, σε ανοιχτούς αθλητικούς 
χώρους του Δήμου Κορυδαλλού». 
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_________________________________________________Αρ. αποφ. 28/2021 
13Ο ΘΕΜΑ : (14ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε η Ετήσια Έκθεση Πεπραγμένων έτους 2020, της 
Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Κορυδαλλού.  
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 
Η Δημοτική Σύμβουλος κα Μαρία Καλαμάρη λέγοντας πως: «Η Ε.Π.Ζ. δεν έχει απασχοληθεί 
ουσιαστικά με την βελτίωση της ποιότητας ζωής στην πόλη».  
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ανδρέας Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, Παύλος 
Σιόντορος, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «…. Η Ε.Π.Ζ. δεν έχει απασχοληθεί ουσιαστικά με την 
βελτίωση της ποιότητας  ζωής στην πόλη,  όπως ποδηλατόδρομους, χώρους πρασίνου κ.λ.π.». 
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «…. Ο ρόλος της Ε.Π.Ζ. δεν 
θάπρεπε να περιορίζεται στο διεκπεραιωτικό της ρόλο αλλά να έχει και εισηγητικό ρόλο ως 
συλλογικό όργανο του Δήμου» και σε άλλο σημείο « …Δεν  ήρθε ποτέ το θέμα εκατέρωθεν της 
Αγίου Γεωργίου και της υφιστάμενης κατάστασης μετά την έλευση του ΜΕΤΡΟ στην πόλη μας, 
το θέμα των πεζοδρομίων, το θέμα των χώρων άθλησης των παιδιών». 
 
 Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 
 Ο Δημοτικός Σύμβουλος κος Ιωάννης Περσίδης λέγοντας πως: «Η Ε.Π.Ζ. μετά την ψήφιση του 
Ν.4735/2020 που αφορά στα θέματα λειτουργίας της,  θα μπορούσε να έχει πολιτικό χαρακτήρα  
ως συλλογικό όργανο, ενώ τώρα έχει έναν διεκπεραιωτικό και μόνο χαρακτήρα». 
                                                                                                     
_________________________________________________  Αρ. αποφ. 29/2021 
  14Ο ΘΕΜΑ : (15ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η κατάργηση δύο (2) κενωθέντων περιπτέρων επί των οδών: 1. 
ΑΘΗΝΑΣ 57 ΚΑΙ ΞΕΝΟΦΩΝΤΟΣ και 2.  ΓΡΗΓΟΡΙΟΥ ΛΑΜΠΡΑΚΗ 205 και ΝΙΚΗΤΑΡΑ 
στον Κορυδαλλό.  
_________________________________________________  Αρ. αποφ. 30/2021 
15Ο ΘΕΜΑ : (16ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  αποφασίστηκε η κοπή ενός (1) βραχυχίτωνα και μιας (1) ελιάς, που 
βρίσκονται σε πεζοδρόμιο, στη διεύθυνση Αγίου Νικολάου 116 και Αιγαίου, λόγω παρεμπόδισης 
εργασιών ανέγερσης οικοδομής  και κυρίως λόγω παρεμπόδισης των θέσεων στάθμευσης της 
μελλοντικής οικοδομής. 
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 
 Η Δημοτική Σύμβουλος κα Μαρία Καλαμάρη λέγοντας πως: «Δεν έχουμε επιβεβαίωση για τη 
φύτευση των νέων φυτών/δένδρων». 
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Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΠΑΡΩΝ: 
 Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ανδρέας Αναστασόπουλος, Αναστάσιος Ζερβός, Παύλος 
Σιόντορος, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «…..πού τοποθετούνται τα δένδρα προς 
αντικατάσταση;». 
 
Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΠΑΡΩΝ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.:  Νικόλαος Κατσούλης, Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη 
Μαυροειδάκου, Σοφία Σιδηροπούλου, λέγοντας πως:  «Έχουμε απευθύνει επιστολή στο Πράσινο 
για το πού και πότε έχουν αντικατασταθεί τα δένδρα που κόβονται».   
                                                                                                      
_________________________________________________  Αρ. αποφ. 31/2021 
  16Ο ΘΕΜΑ : (17ο Η.Δ.)                              ___  _              _____                                       _            
ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η καταστροφή μηχανημάτων και λοιπού εξοπλισμού του 
Τμήματος Πάρκων και Κηποτεχνίας, της Δ/νσης Πάρκων και Δενδροστοιχιών.  
                                                                                                      
_________________________________________________  Αρ. αποφ.  32/2021 
  
                                                                                        

                                                     Κορυδαλλός  04 ΜΑΡΤΙΟΥ 2021 
 

                 Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
                         ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

                                                                                 
 
                                                                                              ΜΕΡΟΠΗ  

                                                               ΚΑΤΣΑΝΟΥ - ΚΟΥΤΣΟΔΟΝΤΗ    

 


